
SKUPŠČINA OBČINE
LJUBLJANA-ŠIŠKA
Družbenopolitični zbor
Štev.: 1-06-5/86-158/87
Datum: 7. 7. 1987

ZAPISNIK
13. seje družbenopolitičnega zbora Skupščine občine Ljubljanar
Šiška, ki je bila v četrtek, dne 25. 6. 1987 ob 15.30 uri, v dvorani
SO Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Sejo je vodil predsednik zbora, tov. Miro Podbevšek.
V sprejem je predlagal naslednji

' DNEVNI RED:
1. Poročilo predsednice komisije za verifikacijo poobjastil in

imunitetna vprašanja zbora
2. Potrditev zapisnika 11. seje zbora
3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Informacija o odstranitvi kmetije Hočevar v Prušnikovi ulici

48
5. Poročilo o uresničevanju resolucije o politiki izvajanja druž-

benega plana mesta Ljubljana za obdobje 1986-1990 v letu 1987
6. Poročilo o uresničevanju sklepov zborov SML o komunalni

dejavnosti v Ljubljani
7. Poročilo o stanju civilne zaščite v občini v letu 1986
8. Osnutek sprememb in dopolnitev dogovora o oblikovanju in

razporejanju sredstev splošne porabe v občinah in mestu Ljubljana
zaleto 1987

9. Osnutek periodičnega programa dela zborov skupščine
občine Ljubljana-Šiška za tretje trimesečje 1987

10. Obravnava gradiva za sejo ZO SML
Predlagani dnevni red so delegati soglasno potrdili.

K 1. točki dnevnega reda:
Predsednica verifikacijske komisije tov. Vesna Kovač je poro-

čala, da je na seji od 25 delegatskih mest, prisotnih 18 delegatov.
OPRAVIČENO ODSOTNI: dr. Metka Budihna, Marija

Kuder, Jože Mencinger, Milan Plevnik in Alenka Stanič
OSTALI PRISOTNI: Peter Hočevar - predsednik IS, Ciril

Senčar - član IS

K 2. točki dnevnega reda:
Predsednik zbora je podal v razpravo in sprejem zapisnik 11.

seje zbora. Delegati so zapisnik brez razprave in pripomb soglasno
potrdili.

K 3. točki dnevnega reda:
Predsednik zbora je prebral odgovor na postavljeno delegatsko

vprašanje v zvezi z izročitvijo vloge Geodetski upravi SML. Kon-
kretno gre za vlogo za spremembo katastra oziroma uvrstitve
zemljišča v bonitetni razred.

Odgovor je pripravila Mestna geodetska uprava, in sicer:
»Kcr je prijava sprememb na zemljisčih po zakonu o zemljiškem

katastru (Ur. list SRS, št. 16/74) obveznost lastnikov, se vsaka

vloga vpiše v ustrezni seznam in po vrstnem redu reši v upravnem
postopku. Potrdila pa se dajejo vložnikom le na njihovo ustno
zahtevo, kakor to določa 66. člen Zakona o splošnem upravnem
postopku.

Posebna potrdila pa se izdajajo na zahtevo stranke in to vedno
na vlogo o naročilu izmere novega objekta za pridobitev uporab-
nega dovoljenja, kar je v potrdilu tudi navedeno, skupno s podatki'.
o lastniku in lokaciji.

Zbor je odgovor sprejel na zhanje.

K 4. točki dnevnega reda:
O tej točki dnevnega reda je .razpravljl izvršni svet občinske

skupščine in OK SZDL. Stališča IS so delegati prejeli z razširitvijo
dnevnega reda. Stališča OK SZDL pa pred sejo zbora.

Predsedstvo OK SZDL ugotavlja, da je potrebno ta dolgoletni
problem v najkrajšem času dokončno razrešiti. Predsedstvo prav
tako meni, če so izčrpane vse možnosti sporazumne rešitve, da IS
uporabi možnosti, ki so zakonsko opredeljene.

V razpravi, v kateri so sodelovali tov. Lutovac, Braune, Roter
in Podbevšek, je bilo izpostavljeno vprašanje, ali je problematika
kmetije Hočevar na Prušnikovi 48 v Sentvidu, problem strokovne
razrešitve, ali že predstavlja politični problem do katerega je
potrebno na zboru zavzeti stališče. V razpravi je bilo ugotovljeno,
da problematika odstranitve kmetije Hočevar vzbuja nezadovolj-
stvo krajanov v Šentvidu ter negativno vpliva na dokorično uredi-
tev otroškega igrišča VVO Rezke Dragarjeve.

Glede na dolgotrajen postopek reševanja problematike odstra-
nitve kmetije Hočevar zbor daje podporo IS, da čimprej dokončno
razreši navedeno problematiko. V kolikor v nadaljnjem postopku
ne pride do soglasne rešitve, naj izvršni svet občinske skupščine
ukrepa v skladu z veljavno zakonodajo.

K 5. točki doevnega reda:
O tej točki je razpravljal izvršni svet občinske skupščine. Stališča

je delegatom obrazložil predsednik zbora.
Izvršni svet podpira sprejem poročila o uresničevanju resolucije

mesta Ljubljane za leto 1987. Ugotavlja pa, da se vsi temeljni
programi na področju družbenih dejavnosti uresničujejo brez
motenj, zato je nesprejemljiva ugotovitev, da nekatere SIS družbe-
nih dejavnosti še niso sprejele letnih planov za tekoče leto, pri
čemer se kot vzrok navajajo interventni zakoni ter spremembe
obračunskega sistema, ki v nobenem primeru niso vplivali na
uresničevanje programov v letu 1987. Nesprejemljivo je tudi dej-
stvo, da SIS na nivoju mesta in občin (razen kulturne skupnosti) še
niso sprejele srednjeročnih planov za obdobje 1986-1990, ki bi jih
morale obravnavati delegatske skupščine SIS v osnutkih najkas-
neje v mesecu decembru 1985.

Izvršni svet meni, da je potrebno v 3. točki sklepnih ugotovitev
poudariti večjo odgovornost izvajalskih organizacij združenega
dela za kvalitetno izvajanje prograraov.

Tov. Roter je v razpravi opozoril na potrebo po določitvi rokov
za sprejem manjkajočih srednjeročnih in letnih planskih dokumen-
tov v SlS-ih DD. Predlagal je, da le-ti morajo biti čimkrajši.
Nesprejetje planskih dokumentov pa je po mnenju delegatov
bistvo problema neurejenih odnosov med občinami in mestom
Ljubljana.

Zbor pooblašča delegate, da glasujejo za sprejem poročila s tem,
da uveljavljajo podana stališča izvršnega sveta in iz razprav.

K 6. točki dnevnega reda:
O tej točki dnevnega reda je razpravljalo Predsedstvo Ok

SZDL. Stališča so delegati prejeli na mizo. Stališča IS občinske
skupščine je delegatom obrazložil predsednik zbora.

Izvršni svet ugotavlja, da predlagano poročilo kaže na določene
pozitivne premike pri uveljavljanju finančne in cenovne politike
uslug ter opredelitve prednostnih nalog, zlasti mestnega značaja,
medtem, ko so pri sprejemanju in usklajevanju planskih dokumen-
tov med komunalno skupnostjo ljubljanskih občin in SIS materi-
alne proizvodnje še vedno piisotni časovni zamiki. Le-ti zaradi
zoženih materialnih možnosti posledično vplivajo na realizacijo
programov v krajevnih skupnostih s področja kolektivne komu-
nalne rabe ter vzdrževanja in obnove komunalnih objektov in
naprav skupne rabe.

Izvršni svet zahteva od Komunalne skupnosti Ljubljanskih
občin, da pospešeno uveljavlja prenos komunalnih objektov in
naprav v upravljanje DO komunalno podjetje Ljubljana, pri čemer
mora hkrati zagotoviti ustrezne finančne vire. Izvršni svet posebej
opozarja na prevzem ploščadi starejših stanovanjskih sosesk (v
Šiški - v ŠS 7/1 in ŠS 8/2 - Dravlje), katerih vir je bil prvotno
načrtovan z Odloko o začasnem plačevanju prispevka za izredno



vzdrževanje in obnavljanje komunalnih objektov in naprav skupne11'
rabe na območju Ijubljanskih občin in je v končnem predlogu
izpadel. Zato izvršni svet še vedno vztraja na svoji zahtevi, da
KSLO prične s postopkom dopolnitve SaS o temeljih plana za
obdobje 1986-1990, ki naj v okviru prispevne stopnje 1,95 najde
ustrezno sistemsko rešitev. Le na ta način se bo možno izogniti še
večjemu propadanju tovrstnih ploščadi v Ljubljani.

Izvršni svet poročilo sprejema, vključno s predlaganimi sklcpi
Mestnega komiteja za komunalno gospodarslvo, promet in zveze s
tem, da se zahteva do LPP ogled izpeljave in priprave predloga
novega tarifnega sistema in organiziranost, ki bo omogočila nadalj-
nje samoupravne procese na tem področju, opredeli z roki in
nosilci. Izvršni svet meni, da vsakršno odlaganje te naloge pomeni
še večji razkorak na ekonomskem področju, kot tudi v odnosih
znotraj TOZD, DO in SOZD.

V razpravi, v kateri so sodelovali tov. Roter, Cimerman in
Domitrovič je bilo sprejeto stališče, da je potrebno OZD LPP
določiti konkretni rok za strokovno pripravo in realizacijo nove
samoupravne organiziranosti in novega tarifnega sistema. V koli-
kor LPP v sprejetem roku ne bo realizirala sprejetih sklepov je
potrebno ukrepati v skladu z zakonom o ukrepu družbenega
varstva samoupravnih pravic in družbene lastnine.

O realizaciji sprejetih sklepov je potrebno informirati delegatsko
skupščino.

K 7. točki dnevnega reda:

Ker ni bilo vsebinske razprave, je predsednik zbora predlagal v
sprejem naslednji

SKLEP:
Zbor sprejema poročilo o stanju civilne zaščite v občini v Ietu

1986 s stališči in sklepi IS, ki se posredujejo predlagatelju, da jih
upošteva pri nadaljnjem delu.

K 8. točki dnevnega reda:

K osnutku dogovora o spremembah in dopolnitvah dogovora o
oblikovanju in razporejanju sredstev splošne porabe v občinah in
mcstu Ljubljana za leto 1987 ni bilo vsebinskih pripomb.

Na predlog izvršnega sveta občinske skupščine je zbor soglasno
sprejel naslednje

SKLEPE:
1. Zbor sprejema osnutek dogovora.
2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog.
3. Zbor sprejema predlog dogovora o spremembah in dopolni-

tvah dogovora o oblikovanju in razporejanju sredstev splošne
porabe v občinah in mestu Ljubljana za leto 1987:

Delegate za ZO SML pooblaščamo, da glasujejo za sprejem
predloga dogovora.

K 9. točki dnevnega reda:
V razpravi sta tov. Cimerman in tov. Vesna Kovač opozorila na

usklajenost programa dela zborov za tretje trimesečje 1987 leta ter
prcdlagala, da bi kazalo sočasno s SML obravnavati stanovanjsko
problematiko, ki je na dnevnem redu v SML v oktobru 1987, v SO
Ljubljana-Šiška pa decembra 1987.

V nadaljevanju razprave so delegati opozorili na pozornost pri
obravnavi gradiva s področja stanovanjske problematike SML, ki
bo skupek poročil vseh petih stanovanjskih skupnosti v Ljubljani.
Predlagali so, da se v javno obravnavo predlaganega gradiva
vključi OK SZDL, OS ZSS in delegatska skupščina. Za obrav-
navo gradiva o problematiki stanovanjskega gospodarstva za okto-
brsko sejo SML je potrebno proučiti sprejete zaključke v občinski
skupščini, dne 5. maja 1987. Ob obravnavi občinskega poročila o
stanovanjski problematiki pa je potrebno vključiti v obravnavo in
odločanje skupščino samoupravne stanovanjske skupnosti kot
četrti zbor.

Po razpravi so bili sprejeti naslednji
SKLEPI:
1. Zbor sprejema osnutek periodičnega programa dela zborov

za III. trimesečje s predlaganimi spremembami predlagatelja.
2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog.
3. Zbor sprejema predlog periodičnega programa dela za III.

• trimesečje.

K 10. točki dnevnega reda

Delegati zbora so osrednje točke dnevnegS recta obravnavali kot
izpostavljene točke.

K osnutku odloka o določitvi »Poti spominov in tovarištva« za
spomenik NOB je 1S predlagal zborom naslednje stališče in pred-
loge, kateie je delegatom obrazložil predsednik zbora."

Delegati so podprli predlog IS občinske skupščine, ki predlaga,
da naj se naslov osnutka odloka glasi:

»Osnutek odloka o določitvi ,Poti spominov in tovarištva' za
spomenik NOB in socialistične graditve ter zgodovinski spomenik
in spomenik oblikovanc narave skupnega pomena mesta Ljub-
ljane.

Prav tako so podprli predlog za spremembo 2. odstavka 6. člena,
ki naj se giasi:

»Dovoljenje za rabo Poti daje mestni upravni organ ob predhod-
nem soglasju komunalne organizacije, ki gospodari s potjo«.

Niso pa soglašali s predlogom predlagatelja odloka in izvršnega
sveta občinske skupščine, ki predlaga, da denarno kazen za prekr-
ške iz 14. člena izterja takoj na kraju prekrška delavec milice ali
mestnega upravnega organa, pristojnega za inšpekcijski nadzor.

Predlagali so, da se izterjava tovrstnih prekrškov opravi na
predpisan način, ki velja za vse ostale prekrške v prometu.

K Pospešitvi prenove starih mestnih predelov v Ljubljani
O tej točki dnevnega reda je razpravljal IS in KO za urejanje

prostora, varstvo okolja ter stanovanjsko-komunalna vprašanja pri
OK SZDL.

Stališča je delegatom obrazložil predsednik zbora.
Izvršni svet občinske skupščine v celoti podpira ugotovitve,

stališča in sklepe IS SML, pri čemer predlaga, da se v točko 8., ki
se nanaša na konkretizacijo operativne^a plana prenove v fcjub-
Ijani, vključi tudi pobuda SO Ljubljana-Siška, sprejeta na skupnem
zasedanju zborov, dne 28. 5. 1987 oz. 3. 6. 1987, da se del zdru-
žene amortizacije namenjene za prenovo, določi tudi za sanacijo
soseske v Draveljski gmajni.

Izvršni svet namreč meni, da je problem sanacije te soseske že
politične narave, ki ga je potrebno rešiti sistemsko. Institut spora-
zumevanja med udeleženci izgradnje te soseske dosedaj ni prinesel
zadovoljivih rezultatov, zlasti ne za to, ker v tej obliki ni možno
uveljavljati nikakršnih sankcij zoper tiste udeležence, ki nočejo
sodelovati pri razreševanju tega problema. KO pri OK SZDL pa
gotavlja, da je sicer nujna celotna skrb za prenovo mestnih prede-
lov v Ljubljani, ne soglaša pa s stališčem IS SML (točka 2). Odbor
predlaga, da ta pristojnost ostane v IS občin in mesta Ljubljane.

V razpravi, v kateri so sodelovali tov. Lutovac, Rotcr in Hoče-
var je bil podan predlog, da se občinski in mestni IS sproti
dogovarjata za izvedbo prenove starih mestnih predelov v Ljub-
Ijani.

Delegati podpirajo tudi predlog IS občinske skupščine pod
točko 8, ki se nanaša na konkretizacijo operativnega plana pre-
nove v Ljubljani.

Delegatka zbora tov. Janja Domitrovič je ob obravnavi te točke
dnevnega reda poslavila vprašanje, ali namenjamo sredstva iz
združene amortizacije tudi za obnovo Ijubljanskega gradu in v
kolikšni višini.

K ostalim točkam dnevnega reda zbor nima pripomb in podpira
stališča IS občinske skupščine.

Zbor pooblašča delegate za ZO SML, da glasujejo za sprejem
predlaganih gradiv s tem, da uveljavljajo podane predloge in
stališča.

Delegata za sejo ZO SML, ki bo dne 16. 7. 1987 sta:
- tov. Alenka Stanič in tov. Srečko Vrhovnik.
Seja je bila končana ob 18.15 uri.

Tajnik zbora
Katja KRIVIC, I. r.

Predsednik zbora
Miro PODBEVŠEK, I. r.


